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Zápis z	63. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 12. 09. 2023 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
Ing. Lucie Jirotková 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
 
Omluvení členové RVH 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D.  
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
Doc. Ing. Daniel Macek, Ph.D., garant studijního programu Digitalizace ve stavebnictví 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 63. zasedání. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 
b) RVH schválila program jednání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
8 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	62. jednání RVH ze dne 13. 06. 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 
b) RVH schválila zápis z jednání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
8 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval o detailní analýze hodnocení projektů a o 
budoucích výzvách týkajících se pěti oblastí – centrum malých 
modulárních reaktorů, udržitelná mobilita, AI, informatika a v zdravotní 
péče, ve kterých se nachází asi 20 projektů. 

 
 

4) Schválení hlasování per rollam ze dne 28. 06. 2023 ve věci: Schválení navržených 
hodnotitelů do seznamu hodnotitelů jako součást zápisu. 

a) RVH schválila hlasování per rollam ze dne 28. 06. 2023 ve věci: Schválení 
navržených hodnotitelů do seznamu hodnotitelů jako součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 
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5) Schválení hlasování per rollam ze dne 28. 06. 2023 ve věci: Schválení členů 
hodnoticí komise SP Biomedicínské laboratorní metody jako součást zápisu. 

a) RVH schválila hlasování per rollam ze dne 28. 06. 2023 ve věci: Schválení 
členů hodnoticí komise SP Biomedicínské laboratorní metody jako 
součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
 

6) Schválení hlasování per rollam ze dne 28. 06. 2023 ve věci: Schválení členů 
hodnoticí komise SP Systémová integrace procesů ve zdravotnictví jako součást 
zápisu. 

a) RVH schválila hlasování per rollam ze dne 28. 06. 2023 ve věci: Schválení 
členů hodnoticí komise SP Systémová integrace procesů ve 
zdravotnictví jako součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
 

7) Schválení hlasování per rollam ze dne 04. 07. 2023 ve věci: schválení	Zprávy o 
vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s	nimi souvisejících činností 
Českého vysokého učení technického v	Praze za rok 2022 jako součást zápisu. 

a) RVH schválila hlasování per rollam ze dne 04. 07. 2023 ve věci: 
schválení	Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s	nimi 
souvisejících činností Českého vysokého učení technického v	Praze za 
rok 2022 jako součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 
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8) Schválení hlasování per rollam ze dne 29. 08. 2023 ve věci: Schválení navržených 
hodnotitelů do seznamu hodnotitelů jako součást zápisu. 

a) RVH schválila hlasování per rollam ze dne 29. 08. 2023 ve věci: Schválení 
navržených hodnotitelů do seznamu hodnotitelů jako součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
 

9) Schválení hlasování per rollam ze dne 29. 08. 2023 ve věci: Schválení členů 
hodnoticí komise SP Informatics jako součást zápisu. 

a) RVH schválila hlasování per rollam ze dne 29. 08. 2023 ve věci: Schválení 
členů hodnoticí komise SP Informatics jako součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
10) Projednání konceptu SP Digitalizace ve stavebnictví.  

a) Doc. Macek, garant programu, představil konceptu magisterského SP. 
Motivací pro vytvoření nového SP je tlak na digitalizaci, studenti by měli 
být schopni digitálně pracovat, umět pracovat s	BIM, či digitálně projít 
celou stavbou. Fakulta stavební zapojila do vytvoření SP i lidi z	praxe a 
firmy, aby co nejlépe mohli zajistit, že studenti budou znalostmi 
připraveni na výkon praxe. Zapojeny budou i Fakulta elektrotechnická a 
Fakulta dopravní. SP bude zaměřeno zejména na kombinovanou formu 
výuky. SP nijak nenavazuje na žádný specifický bakalářský program, je 
otevřený všem studentům, kteří ukončili jakýkoliv stavební SP, rozptyl 
odborníků tak pak bude širší stejně jako uplatnění absolventů. Program 
je tak zaměřen hlavně na o doplnění odbornosti ve formě digitalizace a 
je převážně zaměřen na praxi. 

b) Prof. Janoušek vyjádřil obavu, zda studenti v	kombinované formě budou 
schopni pokrýt celou látku? Dle doc. Macka se již připravují opory, 
studium bude probíhat v	pátek a sobotu celý den, plán bude pro 
studenty v	kombinované formě zkrácen minimálně. Prof. Pavlíková 
doplnila, že praxe bude smluvně zajištěná na škole a nebude tak možné 
pro studenty plnit praxi ve své práci. Prof. Lábus se zeptal na návaznost 
programu na bakalářské programu a připravenost studentů. Doc. Macek 
upřesnil, že všichni bakaláři by měli mít stejný stavařský základ, na který 
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se navazuje, není možné, aby se přihlásil někdo bez stavařského 
základu. 

c) RVH se souhlasně vyjádřila ke konceptu navazujícího magisterského SP 
Digitalizace ve stavebnictví. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
9 0 1 

 
 

11) Projednání konceptu SP Udržitelná mobilita. 
a) Koncept bakalářského SP byl představen členům RVH na předchozích 

jednáních. 
b) RVH se souhlasně vyjádřila ke konceptu bakalářského SP Udržitelná 

mobilita. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
 

12) Schválení SP Profesionální pilot. 
a) Prof. Jirásek představil jako předseda Hodnoticí komise Hodnotící 

zprávu komise pro SP Profesionální pilot. Prof. Jirásek navrhl udělit SP 
akreditaci na 10 let s	reakcí na dílčí připomínky v	rámci kontrolní zprávy 
do 30. 09. 2024. 

b) RVH ČVUT požaduje předložení kontrolní zprávy vypořádávající se 
s	dílčími nedostatky konstatovanými v	Hodnotící zprávě komise do 30. 
09. 2024. 

c) RVH ČVUT uděluje oprávnění uskutečňovat bakalářský studijní program 
na dobu 10 let. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 
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13) Schválení SP Professional Pilot 
a) Prof. Jirásek představil jako předseda Hodnoticí komise Hodnotící 

zprávu komise pro SP Professional Pilot. Prof. Jirásek navrhl udělit SP 
akreditaci na 10 let s	reakcí na dílčí připomínky v	rámci kontrolní zprávy 
do 30. 09. 2024. 

b) RVH ČVUT požaduje předložení kontrolní zprávy vypořádávající se 
s	dílčími nedostatky konstatovanými v	Hodnotící zprávě komise do 30. 
09. 2024. 

c) RVH ČVUT uděluje oprávnění uskutečňovat bakalářský studijní program 
na dobu 10 let. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
 

14) Projednání kontrolní zprávy SP Informatika 
a) RVH projednala kontrolní zprávu. Její uzavření přesunula na další jednání 

RVH. 
 

15) Projednání kontrolní zprávy SP Informatics 
a) RVH projednala kontrolní zprávu. Její uzavření přesunula na další jednání 

RVH. 
 

16) Projednání kontrolní zprávy SP Inteligentní dopravní systémy 
a) Prof. Jíra představil kontrolní zprávu SP, která neobsahuje aktualizované 

dokumenty požadované NAÚ. NAÚ požadovalo předložení publikační 
činnosti školitelů v	rozsahu příloh B-IIb a C-I žádosti o akreditaci a 
provedení úprav v	obsahu předmětů a v	uváděné studijní literatuře 
v	rozsahu přílohy B-III žádosti o akreditaci. 

b) RVH ČVUT požaduje doplnit kontrolní zprávu dle požadavku uvedeného 
v	zápisu 10. řádného zasedání NAÚ (č. 592/2020) do 30. 09. 2023. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 
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17) Různé 
a) Prorektor Holý představil problém akreditace více studijních programů, 

které jsou akreditované na jiných fakultách, ale mají stejný kód MŠMT. Prof. 
Jakovenko upozornil, že v	případě, že by se akreditoval jen jeden studijní 
program, který se uskutečňuje na více fakultách, je potřeba koordinace na 
fakultách o vnitřních postupech (termíny státnic a další standardy). 
Prorektor Holý reagoval rozdílností v	programech, a zda je možné mít stejný 
název jednoho programu, který je akreditován na více fakultách? Pokud je 
rozdílnost v	programech menší než 30 %, je možné řešit program jako 
jeden s	více specializacemi, pokud bude rozdílnost například více jak 30 % 
bude se jednat o více studijních programů. Prof. Lábus poukázal na potřebu 
podpory integrace napříč univerzitou, pokud se na SP bude podílet více 
fakult, je možné tak nabídnout větší perspektivu. Prorektor Holý navrhl 
zařazení této problematiky na listopadové zasedání RVH.  

b) Prorektor Holý představil Příkaz rektora k	vnitřnímu postupu akreditací, 
který je účinný od 1. 10. 2023. Tento příkaz mění strukturu hodnoticích 
komisí, kterých se nově účastní i studenti. Doc. Janoušek osloví Akademický 
senát a fakultní akademické senáty k	navržení studentů do seznamu 
hodnotitelů 

c) Další jednání RVH: mimořádné 22. 9., 3. 10., 14. 11., 5. 12.  


